

Q&A (1 & 2) – TMA668235

1) For each mandatory and rated requirements, a client email must be supplied as a reference. Does this mean a) one reference must be supplied for each mandatory and rated or b) one reference must be provided per project listed in each of the mandatory and rated requirements?

One reference must be supplied for each mandatory and rated criteria identified in this Request for Proposal per project listed. The same reference can be used for multiple mandatory or rated requirements if the demonstrated experience relates to the same project.

1) Pour chacune des exigences obligatoires et cotées, un courriel du client doit être fourni à titre de référence. Cela veut-il dire a) qu'une référence doit être fournie pour chaque exigence obligatoire et cotée, ou b) qu'une référence doit être fournie par projet énuméré dans chacune des exigences obligatoires et cotées?

Une référence doit être fournie, par projet énuméré, pour chacun des critères obligatoires et cotés figurant dans la présente demande de propositions. La même référence peut être utilisée pour plusieurs exigences obligatoires ou cotées si l'expérience confirmée concerne le même projet.

2) Can you please confirm whether or not there is, or has been over the previous 12 months, a resource performing the services requested in this RFP? If there is such a resource, can you please provide the value of the contract and the service provider?

The company that has previously provided the services requested as part of this Request for Proposals is GreenButton Studio. Since the implementation of the current website format (using Drupal) for the Office of the Public Sector Integrity Commissioner (PSIC), the contract value for approximately 12 months was \$94,100, excluding taxes.

Further, the estimated yearly budget for the work requested shall not exceed \$200,000. It should be recognized that requirements may fluctuate significantly. PSIC cannot provide assurances as to the minimum value of work resulting from this RFP although an estimated level of effort has been identified in the Statement of Work (4 – Level of Effort).

2) Pouvez-vous confirmer s'il y a ou non une ressource assurant la prestation des services requis dans la présente demande de propositions, ou s'il y en a eu une au cours des 12 derniers mois? Si c'est le cas, pouvez-vous fournir la valeur du contrat conclu et le fournisseur de services visé?

La société qui a précédemment assuré la prestation des services requis dans le cadre de la présente demande de propositions est GreenButton Studio. Depuis la mise en œuvre du format actuel du site Web (avec Drupal) pour le Commissariat à l'intégrité du secteur public (le Commissariat), pour une période approximative de 12 mois, la valeur du contrat se chiffrait à 94 100 \$, taxes en sus.

De plus, le budget estimatif annuel pour les travaux demandés ne doit pas excéder 200 000 \$. Il est à noter que les exigences peuvent fluctuer considérablement. Le Commissariat ne peut offrir aucune

garantie quant à la valeur minimale des travaux découlant de la présente demande de propositions, bien qu'un niveau d'effort estimatif ait été déterminé dans l'énoncé de travail (4 – niveau d'effort).